
 

Представям си в бъдеще София с много растителност и хубави сгради.Да не се 
замърсява града с дизелови и бензинови коли,а да се заместят с коли с 
батерии.Отпадъците да се изхвърлят в кошчетата за боклук и пътищата да са 
чисти.Освен каране на коли с батерии, също да се карат и велосипеди. По-често 
да се използва градски транспорт.За мен е важно столицата ни да е чиста и 
красива! 
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